
   

 
 

Verslag MR Eligant 
 
Datum vergadering:  dinsdag 3 december 2024 
Aanwezig: Karlien Dun (directeur bedrijfsvoering AchterhoekVO) Esther Faber 

(ouder), Arnold van Gessel (SL), Maria van Hattum (bestuursvoorzitter 
AchterhoekVO), Özge Koc (ll), Nadine Kuipers (SL), Martin de Smit 
(doc/vz), Martine Spithout-Visser (ouder), Esther Velner (doc), Floor 
Velzer (ll), Gijs Wasseveld (doc), Riet van der Wenden (not) 

Afwezig:   Heleen Kleinheerenbrink (doc) 
 

 Onderwerp Actie 
1. Welkom   
2. Stand van zaken rondom benoeming nieuwe rector 

a. Maria van Hattum en Karlien Dun geven een toelichting bij het 
profiel en de procedure rondom de vacature van rector. Na 
wat kleine tekstuele wijzigingen wordt ingestemd met de 
teksten. 

b. Samenstelling BAC (benoemingsadviescommissie): 
Elise Altena, Esther Faber, Naomi Floris, Gijs Wasseveld en 
Nick Wenneker. 

 
Communicatie binnen school is de verantwoordelijkheid van de MR. 

 
Ingestemd 

3. Verslag & actie- en besluitenlijst 21 oktober 2024  
Punt 7a. Fietsenstalling BC wordt tussen januari en maart verplaatst.  
Punt 7b. De verkoop van BC spulletjes heeft € 5000 opgebracht.  
 
Verslag wordt vastgesteld. 

Vastgesteld 

4. Onderwijs- en examenresultaten 
Nog niet alle gesprekken met de DOT’s zijn geweest, terugkoppeling 
volgt derhalve op de volgende vergadering. 

Agenderen 
januari 

5.  Aanpassing PTA Duits voor h5 en v6 en PTA informatica voor h5  
Voorgestelde mutatie PTA Duits: 
KLT’s van de examenklassen worden afgenomen op landelijke 
afnamemoment in januari. Daarmee nemen we de meest recente 
versie KLT Duits af, welke het minst fraudegevoelig is en het meest 
actueel. Met deze mutatie is het complete curriculum van Duits nog 
steeds gedekt in het PTA. 
 
Voorgestelde mutatie PTA informatica: 
In het huidige PTA informatica H5 (cohort 23-25) staan twee los van 
elkaar staande PTA-onderdelen vermeld. Het betreft PO3 
‘keuzethema 2’en MD4 ‘denken over informatica’. Nu blijken 
domeinen F2, F3 van MD4 passender in PO3 ondergebracht te 
kunnen worden. Dat houdt in dat MD4 weg wordt gelaten uit het PTA 
en de leerdoelen die vallen onder domein F2 en F3 worden 
ondergebracht bij PO3. De weging van PO3 moet daarmee worden 
verhoogd van 10% naar 15%. 

 
Ingestemd 
 
 
 
 
 
 
Ingestemd 



   

6. SE-1, regelgeving, rechten en plichten  
De vraag over (de resultaten van) de toetsweek hoort in eerste 
instantie niet bij de MR, maar heeft in dit geval het proces wel 
versneld. Er is inmiddels een gesprek geweest en er komt nog een 
vervolggesprek met de teamleiding van de bovenbouw.  

 

7. Contact tussen directie en leerlingenraad 
Er is vanuit de leerlingenraad zeker behoefte aan contact met de 
schoolleiding. Afgesproken wordt dat dit vastgelegd wordt in een 
(soort van) reglement waarin ook andere zaken aan de orde kunnen 
komen, zoals wie kan lid worden en welke plek kunnen 
onderbouwleerlingen innemen (advieskring?).  
 
De leerlingenraad, Martin en Esther F. gaan hiermee aan de slag.  
 
Er wordt gewerkt aan de opvolging van Floor en Özge in de MR. Ook 
wordt gewerkt aan verdere zichtbaarheid van de leerlingenraad 
(posters/weekstart). 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
Floor/Özge/ 
Esther/Martin 

8. Korte mededelingen 
a. Directie 

1. Wij zijn verkozen tot ‘Oudervriendelijkste school van 
Nederland’. De jury sprak lovende woorden over onze hele 
school. Als prijs volgt begin februari een gesprek met de 
staatssecretaris. 

2. Het formele besluit volgt nog: film wordt als 
eindexamenvak binnen kunst toegevoegd.  

3. Een aantal leerlingen heeft tijdens de Ontdekdagen stage 
gelopen bij HALT en heeft daar kennisgemaakt met de 
jongerenrechtbank. Is dat ook iets voor Eligant? Zoals de 
site www.jongerenrechtbanken.nl het verwoordt: 
‘Stichting Jongerenrechtbanken leidt leerlingen van een 
school op om zelf licht strafbare feiten en conflicten 
binnen en rondom school op een herstelgerichte/ 
duurzame manier op te lossen. Het is een project van, 
voor en door jongeren zelf.’ 
Bij grotere vergrijpen waarvoor normaal HALT wordt 
ingeschakeld, wordt de jongerenrechtbank aangevuld met 
een rechter en advocaat. Wordt vervolgd. 

4. Niet alle universiteiten gaan akkoord met het aanleveren 
van een portfolio van v5 leerlingen. Er wordt nagedacht 
over een format waarbij we toch cijfers kunnen 
aanleveren. Een voorstel vanuit de teamleiding 
bovenbouw volgt.  

b. GMR 
Vergadering is volgende week. Tijdens een studiedag voor 
GMR-leden is de strategische koers voor de komende jaren 
(24-29) besproken. 

 

9. Korte vragen aan directie 
De facilitair manager vertrekt einde van dit jaar. Deze plek wordt 
voorlopig niet ingevuld, er wordt gekeken naar een andere 
(Zutphense) invulling. 

 

http://www.jongerenrechtbanken.nl/


   

10. Rondvraag 
a. Wat op te nemen in nieuwsflits? 

- Gesprek over profiel nieuwe rector.  

 

 
 


